
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Bestyrelsesmødet den 17 Juni 2025
kl.19.00-21.00 i Gyvelhytten.

Punkt
Deltagere: Annette, Leon, Martin, Bo, Marie, SuS, Jan

1 Godkendelse af referat fra d. 2. april 2025
- godkendt

2 Nyt fra byggeudvalget.
- Vi er ikke i mål, der kan godt bruges flere hænder til ansøgningsprocessen.
Jan kontakter en professionel til at hjælpe – i første omgang spørges om prisen.

3 Meddelelser fra formanden. 
- der er 30 tilmeldinger til frivilligdagen – der bør komme lidt flere fra især bestyrelsen !

4 Meddelelser fra kassereren.
- Eurofins har taget vandprøver i Gyvelhytten til kommunen.
- Ventelister: 75 børn hos mikroerne, de 25 af dem går ikke i skole endnu., lidt færre hos 
Skovmusene, 6 hos Fjeldrotterne. Vi har besluttet at lukke ventelisten i en periode.
- Gyvelhyttens vej, vi skal aftale med Campingpladsen at de får rørlagt deres dræn, og 
så skal vi have fyldt skærver på – måske noget græsarmering.

5 Meddelelser fra gruppelederne.
- Lederne og spejderne skal på SL2026, planlægger forældremøde omkring 6. 
september, vi regner med at alle grene skal med – starter info allerede nu.
Vi skal fastsætte en pris inden da. Bestyrelsen har besluttet at gruppen giver 50% tilskud 
samt søskenderabat for søskende under 18. Rimelig hurtig forhåndstilmelding – dog 
uden pris. Endelig tilmelding inden det er sidste frist for den billige lejrtilmelding. De 
frivillige som ikke deltager i 1.Ry's lejr får det også til halv pris.
- Efter korpsrådsmødet skal vi lave en ny udviklingsplan, det havde vi egentlig aftalt at 
gøre til september; vi skal hente KOL's forslag så vi kan arbejde ud fra den.

6 Nyt fra klanen.
- er ved at bygge terrassen om, og rydde op i lokalet...
- Togplan er på plads på turen til Kandersteg. Der er booket en bil til materialer. SuS 
laver hele regnskabet i samarbejdet med Asbjørn, og fordeler til de andre grupper. 
Divisonen giver et tilskud på 10.000 kr.



 9 Forsikrings gennemgang.
- Leon har indhentet tre tilbud, snakket med tre assurandører, ingen af dem vil røre ved 
dem. SuS prøver at snakke med privatsikring, og finde ud af om de vil give et tilbud.

10 Eventuelt.
-

Næste møde:  d. 24. september


